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The network organizational form is fixed at the legislative level to improve the quality 
of educational programs in the preparation of students. For this purpose, special unique 
resources of each participant are used in the educational process. The advantage of 
network forms in any field of activity is the mutual strengthening of the potential of all 
participants in the process. In the study the risks and areas of quality assurance in the 
implementation of experimental design work (R&D) in a network form are identified. 
The experience of practical implementation of quality assurance of R&D performance 
in network interaction of a university with mechanical engineering enterprises is 
presented. 
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Описываются общие принципы и закономерности взаимодействия, объясняется психология 
влияния в ситуациях делового взаимодействия, подробно рассматриваются ситуации, раз-
решить которые можно только с помощью влияния собственной личности, говорится о само-
мотивации, time-management и управлении эмоциональным состоянием.
Как известно, self-management, или самоуправление, — это процесс управления собой для 
достижения собственных целей, который позволяет оптимально использовать собственные 
возможности, сознательно управлять событиями, способствует формированию самодостаточ-
ной, гармонично развивающейся личности.

По вопросам приобретения обращайтесь по адресу: Академия стандартизации, метрологии и сертификации (АСМС), 109443, Москва, 
Волгоградский пр-т, 90, корп. 1. Тел. / факс: 8 (499) 742 4643. Факс: 8 (499) 742 5241. E-mail: info@asms.ru


